

شهادة مشاركة CERTIFICATE OF PARTICIPATION

License No.	680709	رقم الرخصة
Permit No.	829110	رقم التصريح
Trade Name	جروبون جودز ش.ذ.م.م GROUPON GOODS L.L.C	الاسم التجاري
Category	محل مع علامات تجارية متعددة Outlet with Multiple Brands	تصنيف

Package outside Dubai Calendar

باقة التصاريح - خارج تفويم دبي للتجزئة

14/02/2019 to 20/02/2019 تخفيضات و تنزيلات وعروض (%25 - %90) (Sales/Offers/Discounts (25% - 90%	17/03/2019 to 17/04/2019 تخفيضات و تنزيلات وعروض (%25 - %90) (Sales/Offers/Discounts (25% - 90%
09/06/2019 to 20/06/2019 عروض فقط Offers only	04/08/2019 to 11/08/2019 عروض فقط Offers only
25/09/2019 to 17/10/2019 تخفيضات و تنزيلات وعروض (%25 - %90) (Sales/Offers/Discounts (25% - 90%	17/11/2019 to 11/12/2019 تخفيضات و تنزيلات وعروض (%25 - %90) (Sales/Offers/Discounts (25% - 90%
15/12/2019 to 25/12/2019 عروض فقط Offers only	

Instructions

- All participating outlets with the Dubai Retail Calendar 2019 must keep this certificate within store premises.
- It is imperative to create a comprehensive 'before and after sale price list' ready to be presented at the Department of Economic Development (DED) inspector's request.
- All promotional collateral must carry the permit number presented on this certificate.
- Retail Calendar 2019 Promotions point of Sale collaterals must be on display at participating outlets throughout the retail events of the Dubai Retail Calendar.
- Participants must remove all POS materials, signs and price tags when the promotion expires.
- All participants must have the consumer protection logo on their promotional material displayed during the period of the event.
- The company must send its detailed annual marketing plan to retailcalendar@dubaitourism.ae

التعليمات

- يجب على المحلات المشاركة بتقويم دبي السنوي لقطاع التجزئة 2019 الاحتفاظ بهذه الشهادة داخل المحل.
- يجب توفير قائمة شاملة بأسعار السلع قبل وبعد التخفيضات ليتم تقديمها عند الطلب لمفتش دائرة التنمية الاقتصادية.
- يجب على جميع العروض الترويجية أن تحمل رقم التصريح الخاص الموجود على هذه الشهادة.
- يجب على جميع المشاركين تزيين المحلات المشاركة بالمواد الترويجية خلال فترة فعاليات تقويم دبي السنوي لقطاع التجزئة 2019.
- الالتزام بإزالة جميع الملصقات واللافتات وبطاقات الأسعار الخاصة بالعروض الترويجية فور انتهاء التصريح.
- يتعين على جميع المشاركين وضع شعار حماية المستهلك على المواد الترويجية الخاصة بهم طوال مدة إقامة الفعالية.
- تلتزم المنشأة بإرسال الخطة التسويقية السنوية الخاصة بها متضمنة جميع التفاصيل على البريد الإلكتروني retailcalendar@dubaitourism.ae